
Zápis z 42. zasedání Zastupitelstva městské části Opava 
-Komárov, konaného dne 27. června 2018 v 18.15 hod. 
v zasedacím sále Obecního domu v Opavě-Komárově 
 
Přítomni: Ing. L. Měch, ing. J. Bittner, ing. D. Kozárková, Mgr. Bc. M. Trulej,  
                Bc. E. Murová, L. Říčná, R. Dedek, Ing. T. Měch, K. Kukelka, V. Vicherek 
 
Omluveni: K. Neuwirth  
 
42. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch. 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli ustaveni ing. J. Bittner a ing. D. Kozárková a zapisovatelkou  
ing. D. Kozárková. 
PRO 10        PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
2. Schválení programu 
Po zahájení byl schválen program uvedený v pozvánce. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
3. Kontrola usnesení 
Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Úkoly z minulého zasedání byly 
průběžně plněny. 
Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení. 
 
4. Finanční zpráva 
Zastupitelé byli seznámeni se stavem hospodaření za leden až červen 2018 a skutečností 
k 27.6.2018. 
Rozpočet na rok 2018 byl schválen ve výši 6.322,00 tis. Kč, z toho rezerva na kapitálové 
výdaje činí 600 tis. Kč. Úprava rozpočtu na výši 9.109,187 tis. Kč. je z důvodu převodu 
nedočerpané položky z roku 2017 Rekonstrukce zastávky MHD Oasa ve výši 850,470 tis. Kč, 
převodu schválené rezervy z minulých let ve výši 1.918,717 tis. Kč a odměny 18 tis. Kč za 1. 
místo v hasičské soutěži „O putovní pohár primátora SMO“. Ve výdajích bylo k 27.6.2018 
vydáno 2.029,85911 tis. Kč. Do příjmů bylo vybráno 99,909 tis. KČ.  Zůstatek 2018 činí 
7.179,23689 tis. Kč. 
Zastupitelé byli seznámeni s úhradou faktur za červen 2018. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
5. Smlouva o nájmu reklamního panelu 
Na 40. zasedání ZMČ Komárov zastupitelé vzali na vědomí žádost společnosti VIKPAP 
GROUP s.r.o. o pronájem reklamního panelu. Záměr pronájmu byl vyvěšen na úřední desku  
a nebyla doručena žádná jiná žádost. Zastupitelům je předložena smlouva ke schválení, a to  
od 1.8.2018 za cenu nájmu 20 tis. Kč + DPH/1 rok. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
 
 



6. Smlouva o poskytnutí neinvestiční účelové dotace pro Římskokatolickou farnost Opava-
Komárov 
Na minulém zasedání zastupitelé schválili žádost Římskokatolické farnosti Komárov  
o finanční příspěvek na oslavu 250. výročí zděného kostela sv. Prokopa v Komárově ve výši 
50 tis. Kč. Dnes je předložena ke schválení Smlouva o poskytnutí neinvestiční účelové dotace 
na úhradu nákladů spojených s oslavou 250. výročí postavení zděného kostela sv. Prokopa 
v Komárově. 
PRO 10       PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
7. Smlouva o bezúplatném převodu majetku  
Hasičský záchranný sbor MSK převádí do majetku JSDH Komárov 2 ks nabíječ a 4 ks 
radiostanici. Tento převod majetku je nutné projednat na zasedání ZMČ a schválit smlouvu  
o bezúplatném převodu 
PRO 10       PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
8. Majetkové záležitosti 
Na odbor majetku SMO byla podána žádost o pronájem pozemku parc. č. 1090 na Kylešovské 
osadě o výměře 2948 m2 ve vlastnictví SMO. Odbor majetku SMO si vyžádal stanovisko 
ZMČ Komárov. Vzhledem k tomu, že žadatelé se o uvedený pozemek starají a ÚMČ jej 
v nejbližší době nevyužije ke své činnosti, ZMČ Komárov doporučuje pronajmout pozemek 
parcely č. 1090 žadatelům. 
PRO 10       PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
9. Podpora ZŠ a MŠ Komárov 
Vedení ZŠ a MŠ Komárov podalo žádost o finanční podporu na dofinancování platu učitele 
v roce 2018. Jednání se zúčastnil ředitel ZŠ a MŠ Komárov Mgr. T. Weicht, který podrobně 
vysvětlil současnou situaci ve financování přímých výdajů na vzdělávání v základní škole. 
Výše finančních prostředků na platy učitelů je závislá na počtu žáků ve škole. Přidělené 
finanční prostředky KÚ MSK na platy učitelů jsou stanoveny normativně na žáka, které 
z důvodu nízkého počtu žáků v komárovské škole nestačí. Jediným řešením je spojit třídy. 
Spojování tříd je pro zastupitele nepřijatelné, a proto rozhodli dofinancovat plat 1 učitele na 4 
měsíce z prostředků MČ Komárov. 
PRO 10       PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
10. Žádosti, stížnosti  
 
A. Stížnost obyvatel ul. Podvihovské na topení RD č. 3 
Starosta obdržel od obyvatel ul. Podvihovské stížnost na topení RD č. 3, které svými 
zplodinami obtěžuje občany. Starosta kontaktoval majitele a stížnost postoupil na odbor ŽP 
MMO.  
Zastupitelé berou stížnosti  na vědomí. 
 
11. Informace, připomínky a podněty 
 
A. Havarijní stav mostu na ulici U Černého mlýna 
Na základě kontroly stavu mostů na území města Opavy a jeho městských částí, ÚMČ 
Komárov obdržel oznámení o havarijním stavu mostu na ulici U Černého mlýna. Po dobu 
odstranění havarijního stavu bude most uzavřen. 
 
 



 
B. Úřední hodiny v době prázdnin na ÚMČ Komárov  
Jako každoročně budou úřední hodiny na ÚMČ Komárov v době prázdnin každou středu od 
15,00 do 17,00 hod. 
 
C. Informace starosty o rekonstrukci silnice I/11 
Starosta informoval zastupitele o stavu rekonstrukce silnice I/11. Problémy vznikly po 
vyfrézování starého povrchu a obyvatelům RD po pravé straně vozovky směrem na Ostravu 
byl znemožněn výjezd. Dále se řeší výjezd z ul. Dlouhá, kde je nedostatečný nájezdový úhel. 
 
D. Oprava chodníku na ulici Ostravská 
Na letošní rok byla připravena oprava chodníku na ulici Ostravská od ulice Fibichova po ulici 
Na Vrchovině. V souvislosti s nepředpokládanou rekonstrukcí vozovky silnice I/11 oprava 
chodníku byla odložena. 
 
E. Radary  
Zastupitelé se dohodli, že v rámci instalace obou radarů na ulici Ostravská budou tyto 
doplněny upozorňujícími nápisy. 
 
F. Informační cedule  
Zastupitele pověřili starostu, aby nechal obnovit informační cedule k označení ulic a firem. 
 
12.  Závěr 
Příští zasedání ZMČ se bude konat v pondělí 3.září 2018 od 18,15 hod. v zasedacím sále 
Obecního domu. 
 
Zapsala: Ing. Drahomíra Kozárková 
Opava-Komárov  30. června 2018 
 
Ověřili: 
Ing. J. Bittner  
 
Ing.Drahomíra Kozárková 
 
Ing.Lumír Měch - starosta 
 
 
 
 
 


